
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 17.09.2021 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA
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Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Stanu technicznego ulicy Słowackiego oraz realizacji inwestycji o nazwie „Wymiana i 
Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karpacz”.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu firma ENERGOBEST wykonywała na terenie miasta prace budowlane
związane z wymianą i budową oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karpacz. Zadanie to
obejmowało również wyminę oświetlenia ulicznego w ciągu ulicy Słowackiego. Od ul. Armii
Krajowej  firma ENERGOBEST prowadziła prace budowlane w drodze celem podłączenia
miejskich latarni. Po kilkunastu miesiącach od zakończenia prac miejsca, w których prowa-
dzone były prace wymagają naprawy ( kostka granitowa jest luźna, brak zagęszczenia po-
między kostkami).  

PYTANIA :
 

1.  Kiedy  firma  ENERGOBEST  zostanie  zobowiązana  przez  Pana   do  właściwego  i
zgodnego ze sztuką budowlaną naprawienia ulicy Słowackiego po wykonywanych pracach
montażu sieci elektrycznej prowadzącej do wymienianych słupów oświetleniowych w ciągu
ulicy Słowackiego?

2.  Czy przeprowadzona została kontrola jakości wykonanych prac w ramach zadania o
nazwie „Wymiana i Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karpacz” ( proszę o
kopie protokołów odbioru wszystkich prac w ramach tego zadania) ?

3.  Ile  wynosi  gwarancja na wykonane prace i  w jaki  sposób podlegli  Panu pracownicy
kontrolują wykonane zadanie w ramach udzielonej gwarancji ?

4. Jaka została wykonana dokumentacja fotograficzna i protokół stanu technicznego ulicy
Słowackiego przed realizacją  inwestycji  (deweloperskiej)  przy  ul.  Słowackiego 5a i  5  b
(działka nr 562 obręb Karpacz 0004) – proszę o kopie protokołu wraz z dokumentacją ?
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